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TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
7/2013. sz. 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
Készült: 2013. március 28-án 14:00 órai kezdettel tartott nyílt Képviselő-testületi ülésről. 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
NAPIREND: 
 

Napirend elfogadása 
Z1 92/2013.(III.28.) sz. határozat 

1./ Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről 
Előadó: Dr. Berecz József Rendőrkapitányság vezetője  
Z1 93/2013.(III.28.) sz. határozat 
C7 94/2013.(III.28.) sz. határozat 

2./ Beszámoló a házi segítségnyújtást bonyolító szervezetek működéséről 
Előadó: Baptista Szeretetszolgálat Egyházi Jogi Személy 
Baptista Tevékeny Szeretet Misszió 
Petropál Nonprofit Kft. 
C1 95/2013.(III.28.) sz. határozat 
C1 96/2013.(III.28.) sz. határozat 
C1 97/2013.(III.28.) sz. határozat 

3./ Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményeinek 2012. évi 
gazdálkodásáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
B4 R 12/2013.(III.28.) sz. rendelet 

4./ 2012. évi egyszerűsített mérlegbeszámoló elfogadása 
C2 98/2013.(III.28.) sz. határozat 

5./ Beszámoló a „Szöghatár” Kft. 2012. évi gazdálkodásáról, tevékenységéről 
Előadó: Széles Szilvia ügyvezető  
C2 99/2013.(III.28.) sz. határozat 

6./ Polgármesteri jelentés 
Z1 100/2013.(III.28.) sz. határozat 

7./ Visszafizetési kötelezettség fedezetéről döntés 
Z1 101/2013.(III.28.) sz. határozat 

8./ Beszámoló a 2012. évi belső ellenőrzésről 
Előadó: Gyarmat-Tax Kft. 
C2 102/2013.(III.28.) sz. határozat 

9./ Egyek Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatának 
felülvizsgálata, elfogadása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
A1 R 13/2013.(III.28.) sz. rendelet 
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10./ Közbeszerzési Szabályzat módosítása 
D5 103/2013.(III.28.) sz. határozat 

11./ 2013. évi Közbeszerzési Terv elfogadása 
D5 104/2013.(III.28.) sz. határozat 
 

12./ Kérdések, interpellációk  
 

13./ Egyebek 
1./  „Napelemes és napkollektoros rendszer telepítése” c. projekt közbeszerzési eljárásával 

kapcsolatos közbenső döntés 
D5 105/2013.(III.28.) sz. határozat 

2./ Bérleti szerződés elfogadása a víztorony tekintetében 
D7 106/2013.(III.28.) sz. határozat 

3./ Árajánlat az Egyek, hrsz.: 0827/14, 0827/15 ingatlanok értékesítésére 
Z1 107/2013.(III.28.) sz. határozat 

4./ Egészségház felújítására megkötött vállalkozási szerződéshez kapcsolódó 
igényérvényesítés 
Z1 108/2013.(III.28.) sz. határozat 
D7 109/2013.(III.28.) sz. határozat 

5./ DOLINA Kft. akadályközlése 
A15 110/2013.(III.28.) sz. határozat 

6./ Újpest Önkormányzatának kérelme tanulók utáni hozzájárulás megfizetésére 
Z1 111/2013.(III.28.) sz. határozat 

7./ Major Imre földbérlet iránti kérelme 
D7 112/2013.(III.28.) sz. határozat 

8./ Egyek 703. hrsz-ú területről döntés 
D7 113/2013.(III.28.) sz. határozat 

9./ Szabó János lakás vásárlási kérelme 
D7 114/2013.(III.28.) sz. határozat 

10./ Csáki Gyula ingatlan megvételre való felajánlása 
Z1 115/2013.(III.28.) sz. határozat 

11./ Javaslat a talajterhelési díjjal kapcsolatban 
A16 116/2013.(III.28.) sz. határozat 

12./ Gépjárművásárlásról döntés 
C8 117/2013.(III.28.) sz. határozat 

13./ Közúthasználat feltételeiről szóló megállapodás jóváhagyása 
D7 118/2013.(III.28.) sz. határozat 

14./ Ságvári E u. lakosainak kérelme 
D7 119/2013.(III.28.) sz. határozat 

15./ Önkormányzati tűzoltóság kérelme 
Z1 120/2013.(III.28.) sz. határozat 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        

Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 8 képviselő 
jelen van. Tájékoztatásul elmondja, hogy Kovács Sándorné képviselő munkahelyi elfoglaltság 
miatt nem tud az ülésen jelen lenni. 
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Antal László és Hajduné Holló Katalin 
képviselőket, a jegyzőkönyv vezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. MÁRCIUS 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

3/41 
 

 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy a meghívóban kiküldött napirendeken túl az alábbi napirendeket is tárgyalja 
meg a testület: 
 

1./ Javaslat a talajterhelési díjjal kapcsolatban 
2./ Gépjárművásárlásról döntés 
3./ Közúthasználat feltételeiről szóló megállapodás jóváhagyása 
4./ Egyek 703. hrsz-ú területről döntés 
5./ Ságvári E. u lakosainak kérelme 
6./ Önkormányzati tűzoltóság kérelme 

 
Mivel plusz napirendi pont tárgyalására más javaslat nem érkezett, a Polgármester kéri, hogy 
aki az elhangzott napirendek tárgyalásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a Polgármester plusz napirendekre 
vonatkozó javaslatát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontok közül az alábbiakat vegyék le 
napirendről: 
 

- 12./ Civil szervezetek pályázatának elbírálása 
- Egyebek 1./ Döntés az Egyeki Nyár rendezvénysorozatról 

 
Kéri, hogy aki egyetért a javasolt napirendi pontok levételével, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
92/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendet az alábbiak szerint 
fogadja el: 
 

14./ Polgármesteri jelentés 
 

15./ Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményeinek 2012. évi 
gazdálkodásáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

16./ 2012. évi egyszerűsített mérlegbeszámoló elfogadása 
 

17./ Visszafizetési kötelezettség fedezetéről döntés 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. MÁRCIUS 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

4/41 
 

18./ Beszámoló a „Szöghatár” Kft. 2012. évi gazdálkodásáról, tevékenységéről 
Előadó: Széles Szilvia ügyvezető  
 

19./ Beszámoló a 2012. évi belső ellenőrzésről 
Előadó: Gyarmat-Tax Kft. 
 

20./ Beszámoló a házi segítségnyújtást bonyolító szervezetek működéséről 
Előadó: Baptista Szeretetszolgálat Egyházi Jogi Személy 
Baptista Tevékeny Szeretet Misszió 
Petropál Nonprofit Kft. 
 

21./ Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről 
Előadó: Dr. Berecz József Rendőrkapitányság vezetője  
 

22./ Egyek Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatának 
felülvizsgálata, elfogadása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 

23./ Közbeszerzési Szabályzat módosítása 
 

24./ 2013. évi Közbeszerzési Terv elfogadása 
 

25./ Kérdések, interpellációk  
 

26./ Egyebek 
16./  „Napelemes és napkollektoros rendszer telepítése” c. projekt közbeszerzési eljárásával 

kapcsolatos közbenső döntés 
17./ Bérleti szerződés elfogadása a víztorony tekintetében 
18./ Árajánlat az Egyek, hrsz.: 0827/14, 0827/15 ingatlanok értékesítésére 
19./ Egészségház felújítására megkötött vállalkozási szerződéshez kapcsolódó 

igényérvényesítés 
20./ DOLINA Kft. akadályközlése 
21./ Újpest Önkormányzatának kérelme tanulók utáni hozzájárulás megfizetésére 
22./ Major Imre földbérlet iránti kérelme 
23./ Szabó János lakás vásárlási kérelme 
24./ Csáki Gyula ingatlan megvételre való felajánlása 
25./ Javaslat a talajterhelési díjjal kapcsolatban 
26./ Gépjárművásárlásról döntés 
27./ Közúthasználat feltételeiről szóló megállapodás jóváhagyása 
28./ Egyek 703. hrsz-ú területről döntés 
29./ Ságvári E u. lakosainak kérelme 
30./ Önkormányzati tűzoltóság kérelme 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendi pontok tárgyalásának sorrendjét az előadókra való tekintettel módosítja. Elsőként az 
Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót tárgyalja meg a Képviselő-
testület. 
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Napirendek tárgyalása: 
 

 

1./ Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről 
Előadó: Dr. Berecz József Rendőrkapitányság vezetője  

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Dr. Berecz József a rendőrkapitányság vezetője egyéb munkahelyi elfoglaltság miatt nem tud 
részt venni az ülésen, Balogh Attila az Egyeki Rendőrőrs parancsnoka helyettesíti. A 
napirendet a Szociális Bizottság, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek Egyek Nagyközség 2012. évi 
közbiztonsági helyzetéről készült beszámolót az alábbi kiegészítésekkel:  
 

- A gépkocsival járőröző rendőrök részére mobil elérhetőség biztosítása.  
- Az iskola rendőr programban több megelőző tájékoztatás tartása.  
- A prevenció előtérbe helyezése a rendőrség munkájában.  

 
Balogh Attila őrsparancsnok: 

Elmondja, hogy a beszámolót megküldték minden olyan személynek, akivel szemben 
tájékoztatási kötelezettsége áll fenn a Balmazújvárosi Rendőrkapitányságnak. Röviden 
ismerteti és kiegészíti a jegyzőkönyv mellékletét képező beszámolót. 
 
Tolmácsolni fogja a bizottsági ülésen elhangzottakat, és mindent megtesznek, hogy az ott 
megfogalmazott kívánalmaknak meg tudjanak felelni. 
 
Vigh József képviselő: 

A következő dologról, csak hallomás alapján van tudomása. Úgy hallotta, hogy az 
egészségházban egyes domináns viselkedésformák kezdik felütni a fejüket. Bizonyos réteghez 
tartozó emberek egyre durvább dolgokat engednek meg maguknak.  
 
Egy rövid beszélgetést lehetne folytatni az orvosokkal és az egészségügyi dolgozókkal, és 
szorosabbra kellene fonni az egészségügyi dolgozók és a rendőrség munkatársai között a 
kapcsolatot, hogy az egyre durvuló viselkedésformákat ne hagyják még tovább burjánzani. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A maga részéről az Egyeki Rendőrőrs dolgozóinak a tevékenységét nagyon jónak értékeli. 
Úgy gondolja, hogy a településen lévő problémák nem az ő tevékenységük hiányosságaiból 
fakadnak, ők mindent elkövettek, ami tőlük elvárható.  
 

Antal László képviselő kiment az ülésről, jelen van 7 képviselő. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Bízik benne, hogy ebben az évben további javulás várható, mert a térfigyelő kiépítése a tavasz 
folyamán meg fog kezdődni. Illetve május 1-től az önkormányzat 414 főnek ad közmunkában 
munkalehetőséget, így az emberek jövedelemhez jutnak, és bízik benne, hogy ez által a 
bűnözés is csökkenni fog.  
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Pozitív fejlemény, hogy a közmunkaprogram keretében 4 fő polgárőrt tudnak 6 órás 
munkarendben április 14-től munkába állítani. Bízik benne, hogy a munkájuk eredményes 
munkájuk lesz. Ha sikeres lesz a munkájuk, akkor szeretné, ha a továbbiakban ezt tudnák 
bővíteni.  
 
Megköszöni a beszámolót, illetve a rendőrőrs munkájukat a település és a saját nevében is.  
 
Annak érdekében, hogy a rendőrség tevékenységéről a település lakói rendszeresen 
tájékozódhassanak, szeretné, ha a rendőrség rendszeresen írna egy oldalt az Egyeki 
Hírmondóba. 
 
Balogh Attila őrsparancsnok: 

Vigh József képviselő felvetésére elmondja, hogy a következő Közbiztonsági Egyeztető 
Fórumra meghívja valamennyi Egyeken dolgozó orvost, illetve egészségügyi dolgozót, ahol 
megbeszélheti azt a problémát, ami az egészségházban felütötte a fejét az utóbbi időszakban, 
és bízik benne, hogy megfelelő praktikákkal, ajánlásokkal tudják ellátni az egészségügyi 
dolgozókat, hogy az ott esetlegesen megbomló rend a jövőben helyreálljon. Illetve, az is 
megoldható, ha nem ragaszkodnak a fórumhoz, hogy a rendőrség és kizárólag az egészségház 
dolgozói egy megbeszélésen tárgyalják meg a felmerül problémát, és próbáljanak rá 
megoldást találni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Örömmel tölti el, hogy az az 1 főt, akinek az önkormányzat évek óta hozzájárul a 
foglalkoztatásához, ilyen módon is segítve a helyi rendőrőrs adminisztratív tevékenységét, ezt 
a támogatást az önkormányzat anyagi nehézségei ellenére továbbra is biztosítani tudják. 
 
Dr. Tóth Sándor szót kér. Kéri, hogy aki megadja részére a szót, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen 2 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
93/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről” c. napirend 
kapcsán Dr. Tóth Sándor részére megadja a szót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Tóth Sándor: 

Felfedezte, hogy a lakókörnyezetében lévő romos ingatlanba gyakran járnak különböző kétes 
egyének, és néha megjelenik a rendőrség is. A rendőrség a kérdésére elmondta, hogy oda 
szokták a bűnözők a rablott zsákmányt hordani. Balogh Attila őrsparancsnokot kérdezi, hogy 
a rendőrség a Balmazújvárosi Építési Hatósággal fel szokta-e venni a kapcsolatot, hogy a 
tulajdonosokat szólítsák fel bontásra, vagy bírságolják meg?  
 
Romos ingatlanokat fosztogatnak úgy magyarok, mint romák. Nem tudja, hogy ki tenne 
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feljelentést azért mert ellopnak egy szál stablondeszkát, és ezért órákon tartó hosszadalmas 
procedúrának tegye ki magát a rendőrségen.  
 
Meglepte, hogy az iskolában annak ellenére vannak még rendbontások, hogy a törvény a 
közfeladatot ellátó személyek köré már rég besorolta a pedagógusokat. Nem tudja, hogyan 
lehet ezen változtatni. 
 
Balogh Attila őrsparancsnok: 

A beszámolóban említette a garázdaságokat, illetve a testi sértéseket, melyeknek a döntő 
többsége az iskolához köthető. Nem az iskolában közfeladatot ellátó személyeket éri támadás, 
illetve garázda jellegű cselekmény, hanem az iskolába tartó illetve onnan távozó gyerekek az 
úton egymással szóváltásba keverednek, ami adott esetben verekedésig fajul, vagy valamilyen 
dolog ellen erőszakot alkalmaznak, letörik pl. a kerítés lécet. Mivel ez közterületen valósul 
meg és a cselekmény elkövetője eléri a 14. életévet, garázdaságról vagy adott esetben testi 
sértésről beszélnek. Az is előfordul, hogy az iskolában esnek egymásnak a gyerekek, és ha a 
14. életévüket betöltik, mindig értesítést kapnak az iskolától, és meg kell írniuk velük 
szemben a büntetőm eljárást.  
 
A romos ingatlanok vonatkozásában minden esetben felveszik a kapcsolatot a balmazújvárosi 
társzervükkel, az Építésügyi Hatósággal a tulajdonos személyének megkeresése céljából. 
Foglalkoznak ezekkel a cselekményekkel, és ha a lakókörnyezet minden esetben azonnal 
jelentené az észlelt lopást, sokkal könnyebben lereagálnák ezt, és sokkal könnyebb lenne 
későbbiekben a munkájuk ebben a körben. 
 

Antal László képviselő visszajött az ülésre, jelen van 8 képviselő. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel további kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja az Egyek Nagyközség 
közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadta a beszámolót. 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
94/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Nagyközség 2012. évi közbiztonsági helyzetéről készült 
beszámolót az alábbi kiegészítésekkel fogadja el:  
 

- A gépkocsival járőröző rendőrök részére mobil elérhetőség biztosítása.  
- Az iskola rendőr programban több megelőző tájékoztatás tartása.  
- A prevenció előtérbe helyezése a rendőrség munkájában.  

 
Határidő:folyamatos 
Felelős:Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. MÁRCIUS 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

8/41 
 

2./ Beszámoló a házi segítségnyújtást bonyolító szervezetek működéséről 
Előadó: Baptista Szeretetszolgálat Egyházi Jogi Személy 

Baptista Tevékeny Szeretet Misszió 
Petropál Nonprofit Kft. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal a Baptista Szeretet Szolgálat Egyházi Jogi Személy (1111 Budapest, Budafoki u. 
34/b.) Családtámogató Szociális Szolgáltató Intézmény 2012. évi működéséről szóló 
beszámolót elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek. 
 
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal a Baptista Tevékeny Szeretet Misszió (4029 Debrecen Csapó u.71. 2/2) 2012. évi 
működéséről szóló beszámolót elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek.  
 
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal a Petropál Szociális Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. (4087 Hajdúdorog, 
Kiss János u. 27.) 2012. évi működéséről szóló beszámolót elfogadásra javasolja a Képviselő- 
testületnek.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Többször kifejezte az örömét, hogy a házi segítségnyújtást bonyolító szervezetek jelen vannak 
a településen, nagyon sok helyi embernek munkahelyet biztosítanak, illetve azoknak az 
időseknek is óriási segítség a tevékenységük, akik ebben részesülnek.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs egyenként szavazásra bocsátja a beszámolókat. 
 
Kéri, hogy aki a Baptista Szeretet Szolgálat Egyházi Jogi Személy működéséről szóló 
beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
95/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Baptista Szeretet Szolgálat Egyházi Jogi Személy (1111 Budapest, 
Budafoki u. 34/b.) Családtámogató Szociális Szolgáltató Intézmény 2012. évi 
működéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő:azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a Baptista Tevékeny Szeretet Misszió működéséről szóló beszámolót elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
96/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Baptista Tevékeny Szeretet Misszió (4029 Debrecen Csapó u.71. 2/2) 
2012. évi működéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő:azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a Petropál Nonprofit Kft. működéséről szóló beszámolót elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
97/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Petropál Szociális Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. (4087 
Hajdúdorog, Kiss János u. 27.) 2012. évi működéséről szóló beszámolót 
elfogadja. 
 
Határidő:azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3./ Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményeinek 2012. évi 
gazdálkodásáról  
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet minden bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok véleményének ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek 
Egyek Nagyközség Önkormányzata és Intézményeinek 2012. évi gazdálkodásáról készült 
beszámolót. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek Egyek Nagyközség Önkormányzata 
és Intézményeinek 2012. évi gazdálkodásáról készült beszámolót.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület elé az Egyek 
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Nagyközség Önkormányzatának és intézményeinek 2012. évi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület elé az 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának és intézményeinek 2012. évi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:  
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2013. ( III.28.) számú 

zárszámadási rendelete 

az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 
(A 12/2013.(III.28.) számú rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
 

4./ 2012. évi egyszerűsített mérlegbeszámoló elfogadása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet minden bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok véleményének ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek az 
Önkormányzat és intézményei 2012. évi egyszerűsített beszámolóját és könyvvizsgálói 
jelentését.  

Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek az Önkormányzat és intézményei 
2012. évi egyszerűsített beszámolóját és könyvvizsgálói jelentését a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvényben foglaltak alapján. 
 
Javasolja, hogy a Képviselő- Testület rendelje el a könyvvizsgáló által záradékolt egyszerűsített 
beszámoló közzétételét és kérje fel a polgármestert, hogy egyidejűleg az Állami 
Számvevőszéknek küldje meg. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő- testületnek az Önkormányzat 
és intézményei 2012. évi egyszerűsített beszámolóját és könyvvizsgálói jelentését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal ugyanazt javasolja, mint a Szociális Bizottság.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a bizottságok javaslatát, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
98/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat és 
intézményei 2012. évi egyszerűsített beszámolóját és könyvvizsgálói jelentését 
a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvényben foglaltak alapján elfogadja. 

 
Elrendeli a könyvvizsgáló által záradékolt egyszerűsített beszámoló közzétételét 
és felkéri a polgármestert, hogy egyidejűleg az Állami Számvevőszéknek küldje 
meg. 
 
Határidő: 2013. május 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

 
 

5./ Beszámoló a „Szöghatár” Kft. 2012. évi gazdálkodásáról, tevékenységéről 
Előadó: Széles Szilvia ügyvezető  

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. pályázatot nyújtson be az étterem tetőfelújítására. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
„Szöghatár” Kft. 2012. évi gazdálkodásáról, tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megkérdezi, hogy látványsport egyesületek támogatására van-e mód a Szöghatár Kft. részéről. 
 
Nagy Csaba könyvvizsgáló:  

Igen, ennek a lehetőségét a társasági adó törvény teremti meg. A tárgyévi társasági adó terhére 
van rá lehetőség, tehát előre kell gondolkodni ebben a kérdésben. A 2013. évi társasági adó 
terhére lehet most megtenni a támogatást. Jelen esetben a Szöghatár Kft-nek van egy 192.000 
Ft-os társasági adófizetése a tavalyi évre, ennek terhére már nem tud a Kft. ilyen jellegű 
támogatást nyújtani. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az eredménytartalékban az előző év után 2.851.000 Ft mínusz volt, a tavalyi év után 
1.867.0000 Ft. Úgy gondolja, hogy ennek nullának kellene lennie, ha eredmény van. 
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Nagy Csaba könyvvizsgáló:  

Nem, mert a cégeknél az eredménytartalék halmozottan tartalmazza a működésétől kezdődően 
a felhalmozott és fel nem használt eredményt. A beszámolót nézve pozitív eredménytartalék 
majd a 2013. évi beszámolóban jelentkezhet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a Szöghatár Kft. 2012. évi 
gazdálkodásáról szóló beszámolót, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
99/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 2012. évi gazdálkodásáról, 
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Széles Szilvia ügyvezető 
 
 

6./ Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az elmúlt egy hónap talán legjelentősebb eseménye, hogy mind a 6 közmunkaprojekt 
jóváhagyásra került, illetve a hatósági szerződéseket is megkötötték a munkaügyi központtal. 
Május 1-től az önkormányzat 414 főnek fog közmunkát felkínálni. Ezen kívül a 
Hortobágymenti Vízgazdálkodási Társulat 25 fő alkalmazását vállalja, a TIVIZIG kb. 30 fő, a 
Hortobágyi Nemzeti Park, az erdészet is alkalmaz egy pár főt. Közel 500 ember kerül 
bevonásra a közmunkaprogramokba. 
 
A Képviselő-testület döntött 2500 m3 zúzott beton zúzása megvásárlásáról. A beton kb. 90%-
a le van zúzva. Bízik benne, hogy a következő testületi ülésen konkrét döntéseket tudnak 
hozni, hogy hová fogják a zúzott betont felhasználni.  
 
Március 15-én egy rendhagyó nemzeti ünnepre került sor, nemcsak azért, mert az ünnepi 
beszédet Gál-Szalai Erika képviselő tartotta és állította össze, hanem azért is, mert a 
rendkívüli időjárás miatt számtalan áramkimaradás volt a településen. Ohaton áram és ivóvíz 
kimaradás is volt. Mivel az E.ON-nak 24 óra elteltével sem sikerült az áramot 
visszakapcsolni, Kemény István helyi vállalkozó, illetve a Kita Kft. biztosított egy agregátort, 
ami egész napon keresztül működött, és sikerült elhárítani azt a veszélyt, amit az 
áramkimaradás jelentett. Ez úton köszönetet mond az agregátor biztosításáért. 
 
A Tűzoltóság is többször kivonult, mert fák dőltek ki. A hókotrást a Szöghatár Kft. ás a 
Tűzoltóság járműve végezte. A felmerülő költségekre beadták a vis maior támogatási igényt. 
Ha jól emlékszik 753.000 Ft-ba került az önkormányzatnak ez a védekezés. 
 
Március 17-én a településen járt Bosák Nándor püspök, és a Móra Ferenc Katolikus Általános 
Iskola és Óvoda imaterme átadásra megszentelésre került. Átadásra került egy Tárkányi Bélát 
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ábrázoló festmény is, ami szerinte a plébánia és a település ékességévé válhat. 
 
Korábbi testületi ülésen beszéltek a közmunkaprogrammal kapcsolatban arról, hogy nagyobb 
eszközök beszerzésére fog sor kerülni. Folyamatban van a térkő gyártó gépeknek, 
sablonoknak, és betonkeverő gépeknek a megvásárlása. Ennek keretében gyártani fognak 
járólapokat, térköveket, kerítésoszlopot, járdaszegélyt. 
 
Elindult a Fő tér beruházás. A kivitelező jelezte felé, hogy a pályázatban nem a teljes terv 
került támogatásra. Egy nagyon jól sikerült tervet örökölt ez a Képviselő-testület, de a 
költségvetése 64 millió forint lett volna, de mivel a maximálisan pályázható összeg 50 millió 
volt, rengeteg tétel ki van belőle húzva, ezért azokat a terveket módosítani kell még ebben az 
évben. Felkérte Széles Szilvia ügyvezetőt, a projekt bonyolítóját, hogy az eredeti terveket 
készítő Kültér Bt-vel vegye fel a kapcsolatot, és a pályázati anyag támogatott részének 
megfelelően állítsanak össze új terveket, ami alapján ez a kivitelezés megvalósulhat. 
 
Március 26-án Soltész Gábor segítségével sikerült egy háziorvossal egyeztetni. Annak 
ellenére, hogy megpróbált maximálisan a kedvére járni, úgy vette ki a szavából, hogy nem 
számíthatnak arra, hogy Egyekre jön. Továbbra sincs a településnek 3. háziorvosa ezért, kéri, 
hogy akinek az ismeretségi körében van olyan háziorvos, aki a településre jönne munkát 
végezni, szóljon neki. 
 

Antal László képviselő kiment az ülésről, jelen van 7 képviselő. 

 
Idén március 23-án tartották Lengyelországban a lengyel-magyar barátság napját, ahová a 
testvérvárosunk Polgármestere meghívta településünk delegációját. Itt ő nem tudott részt 
venni, Holló János alpolgármester vezetésével ment ki Tarnów városába az egyeki delegáció. 
 
Megkéri Széles Szilvia ügyvezetőt, hogy adjon tájékoztatást a Fő tér beruházással 
kapcsolatban a régészeti feltárásról, illetve hogy sikerült-e a kapcsolatot a Kültér Bt-el 
felvenni. 
 

Antal László képviselő visszajött az ülésre, jelen van 8 képviselő. 

 
 
Széles Szilvia ügyvezető:  

Sikerült felvenni a Kültér Bt-vel a kapcsolatot, és április 5-re ígérték a módosított terveket. Az 
Örökségvédelmi Hivatal állásfoglalása szerint további régészeti feltárásra nincs szükség. 
2015. szeptember 23-ig érvényes az építési engedély és a tervdokumentáció. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az építési engedély eddig érvényes, de a kivitelezővel kötöttek egy szerződést és a kivitelezés 
határideje május 15. Nem tudja, hogy előállnak-e majd különböző igényekkel az időjárásra 
hivatkozva, de reméli, hogy nem.  
 
Vigh József képviselő:  

Kéri a Képviselő-testületet, hogy előre gondolkodjanak úgy, hogy a kötbérrel kapcsolatban 
legyenek határozottak, és következetesek. Szerinte ezt lehetetlenség megcsinálni másfél hónap 
alatt, illetve meg lehet csinálni, de hamar munka ritkán jó. Tegyenek meg mindent, hogy ne 
járjanak úgy, mint más nagy beruházásoknál, ahol utólag kellett követelőzni, illetve más 
anomáliák is felléptek a kötbérezéssel kapcsolatban az előző ciklusban. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Véleménye az, hogy ebben a kérdésben nem a Képviselő-testület fog dönteni, mert nem az 
önkormányzat a szerződő fél. A Szöghatár Nonprofit Kft. nyerte a pályázatot, ő kötött 
szerződést a kivitelezővel, tehát a kötbér tekintetében ezt a döntést a Kft-nek kell majd 
meghoznia. 
 
Széles Szilvia ügyvezető:  

Úgy gondolja, hogy ha megkeresi őket a kivitelező bármilyen módosítással, mivel a Szöghatár 
Nonprofit Kft. 100%-os tulajdona az önkormányzatnak, mindenképpen a Képviselő-testület 
elé fogják hozni a kivitelező kívánságait. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Így van, a Kft. fog dönteni, de a Képviselő-testületet tájékoztatja és Széles Szilvia ügyvezető 
biztosan figyelembe veszi a Képviselő-testület álláspontját a döntésekor. 
 
Vigh József képviselő:  

Egy dolgot leszögezhetnek, ez a beruházás szinte biztos, hogy nem fog határidőre elkészülni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Bízik benne, hogy nem kerül rá sor, de ő is úgy gondolja, hogy jó esély van arra, amit Vigh 
József képviselő feszeget.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a polgármesteri jelentést elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
100/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

7./ Visszafizetési kötelezettség fedezetéről döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
alábbi határozati javaslatot: 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy Egyek 
Nagyközség Önkormányzat 2012. évi zárszámadási rendelet 10. számú mellékletében 
feltüntetett 3 246 133.-Ft visszafizetési kötelezettség fedezeteként a következőkben felsorolt 
előirányzatokat nevezi meg: működési célú hitel. 
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A jogtalan igénybevétel miatt fizetendő kamat fedezetét, melynek várható összege: 439 526.- 
Ft a következő előirányzat biztosítja: működési célú hitel. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Megkérdezi, hogy hogyan került erre sor? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A normatíva igénylésnek, lehívásnak szabályai vannak. Egy évben meg vannak jelölve azok 
az alkalmak, mikor lehívni illetve lemondani, vagy pótigényt benyújtani. A nyáron 
intézményátszervezésre került sor, amiről tudtak lemondtak a nyári hónapokban, viszont az 
intézményi étkeztetés és a tankönyvtámogatás teljes évre szóló normatív támogatás, tehát 
ebben az esetben a lemondást nem tudták megtenni. A Magyar Államkincstár automatikusan 
visszavonta a teljes támogatást, és a 8 hónapra eső részt arányosan az októberi statisztikai 
adatok alapján visszautalta. A kamat pedig abból adódott, hogy a működési engedélyt az 
utolsó pillanatban kapták meg, és augusztusban a biztonság okáért nem utalták vissza a 
normatívát, mert nem tudták, hogy mi lesz, és a kamat az óta ketyeg. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Elfogadja a választ. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság véleményével egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
101/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
Egyek Nagyközség Önkormányzat 2012. évi zárszámadási rendelet 10. számú 
mellékletében feltüntetett 3 246 133.-Ft visszafizetési kötelezettség 
fedezeteként a következőkben felsorolt előirányzatokat nevezi meg: működési 
célú hitel. 

A jogtalan igénybevétel miatt fizetendő kamat fedezetét, melynek várható 
összege: 439 526.- Ft a következő előirányzat biztosítja: működési célú hitel. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

8./ Beszámoló a 2012. évi belső ellenőrzésről 
Előadó: Gyarmat-Tax Kft. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
2012. évi belső ellenőrzésről szóló beszámolót. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a belső ellenőrzési jelentés 
elfogadásával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
102/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2012. évi belső ellenőrzésről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Varga Péter belső ellenőr 
 
 

9./ Egyek Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatának 
felülvizsgálata, elfogadása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Vigh József képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatának felülvizsgálatát 
az alábbi módosítással:  
 

- A Szervezeti és Működési Szabályzat 7. §. (6) bekezdése az alábbiak szerint 
egészüljön ki:  
(6) A napirendhez az érintettek egy alkalommal szóljanak hozzá! 
 
A tanácskozási joggal meghívottak ismételt hozzászólásához a Képviselő-testület 
hozzájárulása szükséges, melyről egyszerű többséggel szavaz. 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Az előterjesztésben részletesen kitért az SZMSZ módosításának okaira. A rendelet a 
megalkotását követően egységes szerkezetű lesz, minden módosítás átvezetésre került benne. 
Időközben született a Képviselő-testület részéről egy olyan kérés, hogy a vagyonnal való 
gazdálkodás szabályait is vizsgálja meg. E tekintetében nem javasol módosítást, ugyanazt a 
döntési mechanizmust javasolja, mint ami eddig volt. Az SZMSZ-t annyiban próbálta 
rövidíteni, hogy a fölöslegesnek tűnő, nem igazán alkalmazott szabályokat, illetve azokat a 
szabályokat, amiket a törvény részletesen taglal azok kikerültek belőle. A Polgármesteri 
Hivatal ügyrendje továbbra is az SZMSZ mellékletében található.  
 
Újdonság a rendeletben a határozatszámmal el nem látott döntések. Javasolja, hogy a 
napirendek elfogadásáról, a szó megadásáról, tehát ami konkrét intézkedést nem igényel, itt az 
ülésen elhangzó ügyrendi kérdés, annak nem szükséges határozatszámot adni. 
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A polgármester ügyfélfogadási ideje változott annyiban, hogy előre egyeztetett időpontban 
kívánja az ügyfélfogadását tartani. 
 
Az ügyrend tekintetében módosítás, hogy köztisztviselői engedélyezett létszám került bele, a 
köztisztviselői létszám helyett, ami az adott költségvetési rendeletben is elfogadásra kerül, és 
az mindig a költségvetési rendelettel együtt mozog. 
 
Három dolog van, amit szavaztatni szükséges. Javasolja a 30.§ (6) bekezdés c) pontját kivenni 
a rendeletből, ami azt írja elő, hogy a jegyző a Képviselő-testület ülésére benyújtott 
előterjesztéseket ellen jegyzi, ugyanakkor a Képviselő-testületi anyag készítésekor nagyon sok 
esetben nincs ideje átnézni, hogy az anyagok miről szólnak, nem tudja ellenjegyezni, hogy 
törvényességi szempontból rendben vannak. Ezért kéri, hogy ezt vegyék ki az SZMSZ-ből. 
Úgy gondolja, hogy az eddigi munkája során is tanúbizonyságot tett arról, hogy ha olyan 
észlel, ami nem szabályos, vagy gondot jelenthet, az adott napirendnél úgy is jelzi. 
 
A másik a szakfeladat rend a 4. sz. melléklet, ami Szekeres Zsuzsanna közgazdasági 
irodavezetővel egyeztetve jóval bővebb tartalmú, mint ami a korábbi SZMSZ-ben volt. Ez 
kiosztásra került a Képviselő-testület részére, ez formaság. 
 
Egy pontosítás, amit szavazás nélkül korrigálni fognak a névjegyzékben, Gál-Szalai Erika 
képviselő neve. Külön szavazni kell az Ügyrendi Bizottság javaslatáról. 
 
Túl sok minden nem változott a korábbi SZMSZ-hez képest, de vannak benne új dolgok. Pl. a 
bizottsági ülések jegyzőkönyvét most már egy bizottsági tagnak is alá kell írni.  
 
A Kormányhivatal felülvizsgálja, mint minden újonnan megalkotott rendeletet, amennyiben 
nem lesz rendben, hozza vissza a Képviselő-testület elé korrigálásra. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Képviselője: 

A 8.§ (2) pontja úgy szól, hogy „Az ülés hallgatósága a részére kijelölt helyen tartózkodhat, az 
ülésen véleményét semmilyen formában nem nyilváníthatja ki.” Megkérdezi, hogy akkor 
miért van ott?  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ez nem az fajta véleménynyilvánítási lehetőség, ami egyébként le van szabályozva, hogy a 
tanácskozási joggal meghívott hozzászólhat első körben szavazás nélkül. Ez a lehetőség 
ugyanúgy meg lesz. Az Ügyrendi Bizottság javaslata alapján a következő körben az ismételt 
hozzászólások elkerülése végett, már a Képviselő-testületnek szavazni kell róla. Az, hogy 
nem nyilváníthat véleményt a bekiabálásra, a morgásra, a hátulról való kommentálásra stb. 
vonatkozik.  
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Képviselője: 

Európában a hallgatóságot megilleti a morgás joga.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Úgy gondolja, hogy a Képviselő-testületi ülésnek van egy rendje, és kell, hogy legyen egy 
méltósága, és a hallgatóságnak is meg kell adnia a tiszteletet az itt jelenlévőknek és az 
ülésnek. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Képviselője: 

Továbbá milyen jogosítványai vannak a Polgármesternek? Nagyon kevés, figyelmeztet, rendre 
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utasít, ez kevés szankciónak, itt egész durva dolgok is előfordulhatnak. Állapítsanak meg 
valami pénzt büntetést annak, aki túllép bizonyos erkölcsi, vagy etikai határt.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Képviselő-testület tagjai úgy vannak jelen, hogy ők gyakorlatilag bármit megtehetnek. Ha 
itt valaki folyamatosan csúnyát mond, ő akkor sem zárhatja ki a testületi ülésből, legfeljebb ha 
nem tetszik, szünetet tud elrendelni. Megkérdezi, hogy pénzbüntetést lehetne-e kiszabni? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Erre a kérdésre most nem tud választ adni, de úgy gondolja, hogy nem a Képviselő-testület 
tagjai között vannak azok a személyek, akikkel szemben ezt alkalmazni kellene. Nem érzi 
ennek a szükségességét, de ha a Képviselő-testület ilyen igénnyel él, akkor ennek a 
lehetőségét megnézi, elkészít egy erre vonatkozó rendeletmódosító javaslatot, és amennyiben 
a Képviselő-testület megszavazza, az SZMSZ-be bekerül.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Nem hiszi, hogy ebbe az irányba el kellene menniük. 
 
Vigh József képviselő:  

Szerinte már túl sok szót fecséreltek fiktív dolgokra. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

A Polgármester, aki a testületi ülés elnöke jogosult megvonni a szót attól a személytől, aki 
engedély nélkül, vagy nem az ide illő formában próbál viselkedni, és ha nem fejezi be, akkor 
be lehet rekeszteni az ülés, feljelentést lehet tenni szabálysértés miatt. A szabálysértési 
hatóság jelen esetben a rendőrség, a rendőrség pedig eljár.   
 
Az ülés túlszabályozásába nem menne bele, pontosan azért, mert a Magyarországon még 
megmaradt demokratikus értékeket tiszteletben kellene tartani.   
 
Nem tartja jónak azt a gyakorlatot, amit a Képviselő-testület folytat, hogy kizárólag a 
bizottsági üléseken bontanak ki egy-egy témát, és amikor itt az ülésen a kamerák előtt lehetne 
valamiféle tájékoztatást adni az állampolgároknak, az esetek 80%-ában a bizottságok 
elmondják a véleményüket, aztán vagy szavaznak, vagy nem. Nem állítja, hogy helyes dolog a 
testületi ülésen egymásnak esni, indulattal vitatkozni, de még mindig jobb egy indulatos vita a 
nyilvánosság előtt, mint egy elhallgatott, mutyizós hangulatot keltő döntés. Azok az 
állampolgárok, akik a Képviselő-testület tagjait megválasztották, nemcsak arra kíváncsiak, 
hogy a formalitásoknak hogyan tesznek eleget, hanem a konkrét véleményükre is kíváncsiak. 
Tehát, ha kicsit tovább is tart a testületi ülés, szerinte akkor is több információt kellene adni 
azokról a napirendi pontokról, ahol ez lehetséges. Van, ahol ezt nem lehet megtenni a 
terjedelem miatt, mert pl. egy költségvetési rendeletet nagyon nem lehet kivesézni, mert akkor 
3 hétig tart egy testületi ülés, de ő a jelenleginél informatívabb és transzparensebb testületi 
üléseket szeretne látni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megkérdezi, Széles Szilvia ügyvezetőt, hogy a Képviselő-testületi ülések felvételeit hányan 
vásárolják meg Egyeken? 
 
Széles Szilvia ügyvezető:  

Négyen vásárolják meg. 
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Pont ez, az oka. Szerinte jóval többen megvásárolnák, ha hallanának valami közelebbit pl. az 
utak kátyúzásáról, a háziorvos esélyeiről stb.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az elvvel egyetért, a gyakorlat más mutat. Amikor minden háztartást megszórnak szórólappal, 
hogy meghívják falugyűlésre, és 1 fő jelenik meg, aki most is jelen van. Próbálja úgy 
értelmezni az érdektelenséget, hogy az emberek összességében bíznak a Képviselő-
testületben, bíznak a döntéseikben, és nem szükséges, hogy nyomonkövessék a testületi 
üléseket, vagy a falufórumokat. Ugyanakkor azt is őszintén gondolja, hogy az embereket 
elsősorban nem az érdekli, hogy a Képviselő-testület mit hogy tárgyal, főleg az érdekli őket, 
hogy mikor hány főt vesznek fel, mikor mennyire emelkedik a segély összege, mennyi adót 
kell fizetni, mikor lesz a háza előtt út. Azzal tudnak a legtöbbet tenni a közvélemény javítása 
érdekében, ha teljesítménnyel, cselekedetekkel, táplálják a települése lakosságát.  
 
Amennyiben indokoltnak ítélik, hogy valamiről részletesebben beszéljenek, ez rajtuk áll. 
 
Dr. Tóth Sándor szót kér. Kéri, hogy aki Dr. Tóth Sándor részére megadja a szót, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 2 igen 1 nem szavazattal és 5 tartózkodással szavazott.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület Dr. Tóth Sándor részére nem adta meg a szót.  
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Képviselője: 

Erről van szó, egyetlen ember érdeklődik a faluban civilként a közélet iránt, és nem kap szót, 
holott ő az Egyekért Egyesület tagja, és az egyesület véleményét is kívánja tolmácsolni, amire 
nem kíváncsiak. A falu sem kíváncsi ezek szerint, mert azért vesznek meg csak 4 db. DVD-ét. 
Nem elég azt mondani, hogy az 5. napirend következik, fel kellene vezetni röviden, hogy a 
napirendben, miről van szó.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A Dr. Hegyesi Kálmán képviselő által felvetett probléma le is van szabályozva az SZMSZ-
ben. Ez csatlakozik Tóth Gábor úr észrevételéhez. Jelenleg valóban csak rajtuk múlik, hogy 
ennek eleget tudnak-e tenni, mégpedig, hogy a napirend elején egy pár mondatban maximum 
5 perc erejéig, aki az adott napirendet előkészítette röviden elmondja annak a lényegét. 
Szerinte ez nem egy túlzott elvárás, az elkövetkezendő időben ennek eleget tudnak tenni, ha a 
napirend olyan, mert egy költségvetési rendeletet valóban nem lehet 5 mondatban 
összefoglalni. Itt, aki az összefoglalót teszi, annak kell egy önkontrolt gyakorolnia, hogy pár 
mondatban, lényegre törően mondja el.  
 
A tanácskozási joggal meghívottak esetében pedig Tóth Gábor úr, aki az egyesület vezetője, 
őt ezért nem kell szavaztatni, de minden egyéb résztvevőt szavaztatni szükséges. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ő az adminisztratív jellegű döntésekről nem kíván hosszú percekig beszélni, amíg ő 
polgármester addig így vezet egy ülést. Úgy gondolja, hogy az indokolatlanul hosszú 
beszélgetéssel nem szolgálják a település javát, röviden, tömören is lehet jó döntéseket hozni. 
Ha valakinek építő jellegű javaslatai vannak, azt köszönettel fogadja, az olyan jellegű 
hozzászólásokat nem szereti, amiből a későbbiekben konfliktusok keletkeznek, vagy 
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feljelentések születnek. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Annak érdekében, hogy jó is hangozzon el, megköszöni Dr. Tóth Sándornak és Tóth 
Gábornak, hogy március 15-i nemzeti ünnepen jelen voltak, olyan emberekkel ellentétben, 
akiknek kötelezően jelen kellett volna lenni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A napirendek felvezetésével kapcsolatosan úgy értelmezte, hogy Dr. Hegyesi Kálmán 
képviselő nem órákig tartó beszélgetést mondott, hanem néhány mondatos felvezetéséről 
beszélt, amire véleménye szerint is szükség van, mert sok esetben nem értik az emberek, hogy 
miről szavaznak. A napirend címe nem mindig adja vissza azt a tartalmat, amiről szavaznak, 
2-3 perces felvezetésnek bele kell férni, és elsősorban a választópolgárok érdekeit kell nézni, 
és nem a saját kényelmüket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Amit elmondott nem Dr. Hegyesi Kálmán képviselőnek címezte. Egyébként, ha olyan jellegű 
dolgok vannak képviselőként rákérdez, és kifejtik bővebben. De rengeteg adminisztratív 
jellegű döntés van, nem gondolja, hogy ezekről nekik hosszan kellene beszélni.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A bizottság véleményének ismertetése során igyekezett némi magyarázatot bele csempészni, 
hogy értsék, akik hallják, mert más módot eddig nem talált. A kérdések interpellációk 
napirend során kérdést eddig is intézhettek, és úgy gondolja, hogy éltek is a képviselők ezzel a 
lehetőséggel. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Képviselője: 

Ha ennyire gyér az érdeklődés, akkor valóban fölösleges 5-6 órát itt ülni, ha senki nem 
kíváncsi rá a faluban. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Minden településnek vannak sajátosságai, ez a Képviselő-testület ebben a ciklusban felvett 
egy munkatempót, amit ő jónak gondol, ugyanakkor nyitott rá, hogy ezen változtassanak, de  
azt kéri, hogy akkor konkrét kérdések hangozzanak el a képviselők részéről. 
 
Vigh József képviselő:  

Az emberek az 1990-től 2010-ig tartó időszakban hozzászoktak, hogy a testületi ülések 
egyfajta cirkuszként szolgáltak. Az emberek elvárják, hogy itt is úgy folyjanak a viták, mint a 
parlamentben. Ott a hozzászólásokat másodpercre mérik, és el is veszik a szót, ha túllépi az 
időkeretet, illetve ha túlzásba viszi a csúnya dolgokat a beszédében. Meg kellene szokni, hogy 
ez egy Képviselő-testületi ülés, a cirkusz is egy külön fogalom, és a Parlament is egy egészen 
különböző kategória. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Őket azért választotta meg a település, és arra esküdtek fel, hogy a település javát szolgálják. 
Nem az a lényeg, hogy ezt ötórás vagy félórás testületi üléssel, vagy két napos tárgyalással 
érik el, hanem az a lényeg, hogy jó döntéseket hozzanak meg. Az önkormányzat anyagi 
helyzetét tekintve, az elmúlt idők fejlesztéseit, és az előttük lévő fejlesztéseket, azt gondolja, 
hogy nincs szégyellnivalójuk ezen a területen. 
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Antal László képviselő:  

Azzal a javaslattal azért nem ért egyet, hogy a képviselők kérdezzenek egyes napirendek 
kapcsán, mert a településre biztosan úgy menne ki, hogy xy kérdező képviselő 
felkészületlenül ment az ülésre és értetlenkedett, vagy a kamerának tetszeleg. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Itt nem arról van szó, hogy meddig tart egy Képviselő-testületi ülés, ez nem mennyiség 
kérdése, hanem minőség kérdése. Arról van szó, hogy egy kis empátiát kellene gyakorolni, 
mert az, aki látja a munkájukat, az esetek igen nagy többségében semmilyen információval 
nem rendelkezik arról, hogy volt-e vita az adott kérdés illetően, mi volt a vita lénye, mely 
álláspontokat ütköztettek esetleg a bizottsági ülésen a képviselők, milyen ötletek voltak a 
megoldásra stb. Ezt 2-3 tőmondatban el lehetne mondani anélkül, hogy valaki meg akarná 
valósítani magát. Ez igenis egy kisebb fajta parlament, csak önkormányzatnak hívják, itt 5-6 
ezer ember sorsáról van szó. Ez az 5-6 ezer ember megérdemli, de ha nem is érdemli meg, 
akkor is jogosult rá, hogy tudja, mi történik a feje fölött. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Elhangzott 3 képviselőtől és Tóth Gábor részéről is az, az igény, hogy részletesebben 
vezessék fel a témákat. Ha nem hangzik el ellenvélemény, akkor úgy gondolja, hogy ennek 
eleget kell tennie. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés hozzászólás nincs, kéri Csepreginé Kocsis Nóra 
jegyzőt, hogy segítsen neki a módosító javaslatok szavaztatásban. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Szavazást igényel, amit ő kért, hogy a 30.§ (6) bekezdés c. pontját vegyék ki a rendeletből. 
Mivel rendeletről van szó, a módosító javaslat elfogadásához minősített többség szükséges. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért a Csepreginé Kocsis Nóra jegyző által elmondott javaslattal, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Módosító javaslatról lévén szó, az eredeti javaslatot is meg kellene szavaztatni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az eredeti javaslattal ért egyet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 0 nem szavazattal, és 8 tartózkodással szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Következő a szakfeladat rend megváltoztatása, a bővebb tartalmú 4. sz. mellékletet kéri, hogy 
fogadja el a Képviselő-testület. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a Csepreginé Kocsis Nóra jegyző által elmondott javaslattal egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki az eredeti javaslattal ért egyet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 0 nem szavazattal, és 8 tartózkodással szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki az Ügyrendi Bizottság javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadta az Ügyrendi Bizottság 
javaslatát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki az eredeti javaslattal ért egyet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 0 nem szavazattal, és 8 tartózkodással szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a módosításokkal együtt az SZMSZ-t elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
  

Egyek Nagyközség Önkormányzata 
13/2013.(III.28.) önkormányzati rendelete 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról  
 
 

A 13/2013.(III.28.) számú rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 

10./ Közbeszerzési Szabályzat módosítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület a 
Közbeszerzési Szabályzat módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megkéri Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőt, hogy röviden ismertesse a napirend tartalmát. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A Közbeszerzési Szabályzat a helyi sajátosságokat is figyelembe véve, de a Közbeszerzési 
törvénynek is megfelelve szabályozza a törvényben rögzített értékhatárokat elérő 
beszerzéseket. Egy ponton kívántak módosítani rajta, amit majd indokol is egy későbbi döntés 
a napelemes pályázat kapcsán. Van olyan döntések az eljárás során, ami formalitás, a 
közbenső döntés. Jelen esetben közbenső döntésnek minősülhet, amikor az ajánlatokról azt 
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kell megállapítania a Bíráló Bizottságnak, hogy megfelel-e a kiírásnak, azaz érvényesnek 
tekinti-e az ajánlatokat. Jelenleg a Közbeszerzési Szabályzat minden döntési jogosítványt a 
Képviselő-testület hatáskörébe utal. Az ilyen közbenső döntésekre tették ezt a javaslatot, hogy 
ezt megtehesse a Polgármester. Ez nem mérlegelendő kérdés, amiben esetleg eltérő 
állásfoglalás is adódhat. A könnyebb és gyorsabb intézkedések érdekében javasolják, hogy ez 
a szabályzatba kerüljön bele. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
103/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményei Közbeszerzési 
Szabályzatának módosítását elfogadja. 
 
Határidő: 2013.05.01. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

11./ 2013. évi Közbeszerzési Terv elfogadása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
2013. évi Közbeszerzési Tervet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megkéri Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőt, hogy röviden ismertesse a napirend tartalmát. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A közbeszerzési terv elkészítése szintén jogszabályból adódó kötelezettsége az 
önkormányzatnak. Az évre tervezhető beszerzéseket foglalja össze. Meg van határozva, hogy 
milyen adatokat kell tartalmaznia a tervnek. A közbeszerzési terv évközben módosítható. 
Most azok a beszerzések kerültek bele, amiről tudható, hogy elnyert vagy támogatási 
szerződés van folyamatban, azok a pályázatok, amelyeket benyújtottak, de még nincs 
elbírálva, azokat még nem tartalmazza, mivel nem tudnák azokról a pályázatokról ezt az 
adattartalmat rendelkezésre bocsátani. A térfigyelő kamerát, a napelemes pályázatot, és a bel- 
és külterületi csapadékvíz elvezető rendszer rekonstrukcióját tartalmazza. Ezt kérik elfogadnia 
a Képviselő-testület részéről. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a közbeszerzési tervet, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
104/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2013. évi közbeszerzési tervét 
elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

12./ Kérdések, interpellációk 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Átadja a szót a Képviselő-testület részére. 
 
Antal László képviselő:  

A tavalyi évben az önkormányzat megszavazott 5 db gólyafészek tartó kosarat. Ő a rá 
vonatkozó részt teljesítette, az 5 új tartó helyét megjelölte, és szeptemberben a Nemzeti 
Parknak eljuttatta. A Nemzeti Park összegyűjtötte a területén lévő módosító javaslatokat és a 
cserére szoruló tartók számát, és januárban az E.ON-nak megrendelést adott ezeknek a 
munkálatoknak az elvégzésére, de számukra ez az idő kevés volt. Március 15. és augusztus 
31. között a Nemzeti Park nem engedélyezi a fészekhez való hozzányúlást. A Nemzeti 
Parkkal történt egyeztetést követően az a döntés született, hogy az 5 új tartó teljesen új 
oszlopra kerülne ki, és 7 jelenlegi tartót is áthelyeznének a Nemzeti Park engedélyével. A 
tárgyalások folyamatban vannak, azt szeretné elérni, hogy az 5 új tartó április folyamán ki 
legyen helyezve, és a 7 tartó pedig leszerelésre kerülne. 
 
Vigh József képviselő:  

Tájékoztatásul elmondja, hogy Bodajcsalatt a telepített erdő nyárfa része szinte 100%-osan 
elpusztult. Ugyanez vonatkozik az Egyek és Félhalom között ültetett nyárfasorra is. A szilfa 
az állja a sarat, a nyárfa sajnos elpusztult. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

Megkérdezi a Polgármestert, lehet-e tudni, hogy a Fő tér pályázat kapcsán mely nem kerültek 
támogatásra, és mi az, ami nem lesz megvalósítva? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Erre most nem tud választ adni. Annyit tud, hogy 2500 m2 térburkolat volt a tervekben, a 
pályázat pedig 1500 m2-t támogat. A tervekben szereplő játszótér sem lett támogatva. Április 
5-én várják a Kültér Bt. részéről a tervezőt, kéri, hogy aki szeretne részt venni az egyeztetésen 
az vegyen részt.  
 
Széles Szilvia ügyvezető:  

A Fő tér pályázatból kimaradt a játszótér, a térkő burkolat egy része, és a templom egy részén 
volt tervezve egy támfal, ami nem 60 m, hanem 29 m, tehát annak egy részét sem támogatták. 
Illetve a művelődési ház háta mögött lévő járdának egy része, amit a felújítás után 
megcsinálta, az is kimaradna belőle. Jövő hét péntekre el fog készülni az új terv, és 
amennyiben hamarabb megkapják róla az anyagot, azt minden képviselő részére kiküldik.  



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. MÁRCIUS 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

25/41 
 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A mennyiségek adottak, de az nincs kikötve, hogy a tervezett 2500 m2 térkőből az 1500 m2 
hol valósuljon meg. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Képviselője: 

Ismét szeretne rámutatni Egyek lakosságának számára. A Földhivatal kimutatása szerint 
Egyek Nagyközség terület 10479 hektár, a lakosok száma 4895, a lakások száma 2371. Ez a 
4895 egyenes következménye a 2001-től a nála nyilvántartásba vett KSH adatoknak. Évente 
átlagban 50 fő csökkenés van, ami azt jelenti, hogy most január 1-én sem voltunk 5000-en. 
Nem károsult e miatt az önkormányzat 40 millió forinttal? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Nem, a Költségvetési törvényben, ami a finanszírozást illetve annak körülményeit határozza 
meg, az is meg van adva, hogy melyik nyilvántartást veszik figyelembe. Ez megjelent a 
Magyar Közlönyben is, és az ott megjelent szám 5504. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Jelenleg Egyeken az állandó népesség száma 5504, és a lakónépesség mindig kevesebb. 
Feltételezhető, hogy a Tóth Gábor által említett 4895 a lakónépességet takarja. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület Képviselője: 

Kéri a képviselők tanulmányozzák át az Egyeki Hírmondó alapszabályát és gondolkodjanak el 
rajta, hogy törvényes-e a működése. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A lakosságszám adatokra visszatérve elmondja, hogy az önkormányzat nem bukott el 
semmilyen összeget a tévedés miatt, mert nincs tévedés.  Az önkormányzat azzal bukott, hogy 
az 5.000 fős határt megszabták, és emiatt 30 millió forinttal kevesebb lett az adósságból 
átvállalva. 
 
Vigh József képviselő:  

Ha majd kijönnek a népszámlálási adatok és esetleg 5000 fő alatt lesz a lakosság szám, akkor 
viszont lehet követelőzni az adósságrendezéssel kapcsolatban. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Benne van a törvényben, hogy a 2012. január 1-én érvényes statisztikai adatok alapján hozták 
meg a döntésüket, így ez nem fog az önkormányzat számára jogalapot teremteni. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Őt nagyon bántja az iskola helyzete. Szerinte nagyon sokan nem érzik a súlyát annak, amit 
csinálnak, és hogy milyen veszélybe sodorhatják ezzel a falut, és az itt élőket. Valami 
megoldást találni kell, hogy az itt kialakult divatot megállítsák. Mindenkinek a saját gyereke a 
legfontosabb, de a képességeket is ismerni kell. Mindig az van, hogy Egyeken nem kapják 
meg a megfelelő normát, Egyeken nincs semmi, holott meg lehet kérdezni, hogy milyen 
minőségű szakkörök és továbbképzések folynak, amit legtöbb esetben ingyen biztosítanak 
pedagógusaink. Ne azt várják el, hogy az órán hallottaktól majd a gyerek országos versenyeket 
fog nyerni, mindig az otthoni plusz munka hozza meg az eredményt. Egyeken is meg van a 
minőségi alap, és tudják pozitív példákkal igazolni.  
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Nem igaz, hogy mindig csak a tanárok, nagyon nehéz a tanárainknak, mert ki szeret ilyen 
minőségi körben tanítani, és mindennap bemenni, amikor késsel fenyegetik a szülők, a bűzbe 
kell bemenniük, az állandó trágárságba. Már nincs meg az a régi norma, amiben ők voltak, és 
tanultak.  
 
A Képviselő-testületnek valamit kellene lépnie, mert milliós tételekről van szó a visszafizetési 
kötelezettséget tekintve, ami meg is valósul, ha egyesek így folytatják tovább. Bízik benne, 
hogy az április 4-én tartandó kerekasztal beszélgetés nagyon sokat fogják ezt a beszélgetést 
képviselni, mert ez egy nagyon súlyos probléma. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a témát majd április 4-én folytatják. Ő maga is sokat vár ettől a megbeszéléstől.  
 
 

13./ Egyebek 
1./ „Napelemes és napkollektoros rendszer telepítése” c. projekt közbeszerzési 

eljárásával kapcsolatos közbenső döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
alábbi határozati javaslatot: 
 
A Képviselőtestület a polgármester előterjesztésére a közbeszerzésekről szóló 2011. évi 
CVIII. törvény alapján dönt arról, hogy Bíráló Bizottság szakvéleményének megfelelően a 
NAP-GYŰJTŐ Kft., a FOTOZOOM Kft. és a TRANZIT PACK Kft. ajánlattevők alkalmasak 
a közbeszerzés alapján kötendő szerződés teljesítésére és velük szemben kizáró ok nem áll 
fenn. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megkéri Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőt, hogy röviden ismertesse a napirend tartalmát. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Erre a napirendre már célzott a Közbeszerzési Szabályzat módosítása kapcsán. Ez, az a 
közbeszerzési eljárás, ami első körben nem bonyolódott le tavaly ősszel. A bonyolító újra 
hozta az ajánlattételi felhívást, amit a Képviselő-testület elfogadott. A meghívott cégek közül 
mind 3 cég ajánlata megfelelő, ahogy a Pénzügyi Bizottság elnöke ezt ismertette. A Pályázat 
kapcsán a Polgármesteri hivatal és étterem tetejére kerülnének napelemek illetve 
napkollektorok. Ez egy közbenső döntés, a Bíráló Bizottsági ülésen a bonyolító segítségével 
áttekintették az anyagokat, megállapították, hogy bírálatra alkalmas, megfelel a kiírásnak. 
Amennyiben a Képviselő-testület ezt a közbenső döntést támogatja, akkor folytatják a 
bírálatot, és a soron következő ülésre a végső döntést kell meghozni a tekintetben, hogy ki 
lehet a majdani kivitelező. Ez egy elő közbeszerzési eljárás, ami egy pályázatnak feltétele, 
tehát ez az egész beruházás akkor valósulhat meg, ha az a pályázat támogatást kap, illetve 
nyertes lesz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
105/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
A Képviselőtestület a polgármester előterjesztésére a közbeszerzésekről szóló 
2011. évi CVIII. törvény alapján dönt arról, hogy Bíráló Bizottság 
szakvéleményének megfelelően a NAP-GYŰJTŐ Kft., a FOTOZOOM Kft. és 
a TRANZIT PACK Kft. ajánlattevők alkalmasak a közbeszerzés alapján 
kötendő szerződés teljesítésére és velük szemben kizáró ok nem áll fenn. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

Vigh József képviselő távozott az ülésről, jelen van 7 képviselő. 

 
 

2./ Bérleti szerződés elfogadása a víztorony tekintetében 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a víztorony 
tekintetében a bérlők részére egységes bérleti díjat állapítson meg. Bérleti díjként annyi 
összeget határozzanak meg, amennyit a legmagasabb összeget fizető szolgáltató (Vodafone) 
fizet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Eddig minden szolgáltató különféle bérleti díjjal bérelte a víztorony helységét, mint magaslati 
pontot. Javasolja, hogy a bérleti díj mértéke legyen egységes, és a Hajdú-Bihar Megyei 
Önkormányzatok Vízmű Zrt. által kialkudott legmagasabb bérleti díjat tegyék egységessé a 
többi szolgáltató részére is. Azért tárgyalja a Képviselő-testület ezt a napirendet, mert a 
víztorony január 1-el került vissza az önkormányzat tulajdonába, a Vízmű Zrt. tulajdonából, 
ahová be volt apportálva, így korábban a tulajdonjogáról a Vízmű Zrt. rendelkezett. Mivel 
visszakerült az önkormányzathoz, a bérleti díj is az önkormányzatot illeti meg.  
 
Két bérleti díjat javasol megállapítani, a mobil szolgáltatók közül a legmagasabb legyen 
érvényes mindenkinek, és az internetszolgáltatók részére is ugyanezen logika alapján szabják 
meg a díjat. Ahonnan a Vízmű Zrt. a legmagasabb bérleti díjat tudta beszedni azt tegyék 
érvényessé minden szolgáltató részére. 
A Pénzügyi Bizottság javaslata ugyanerről szól, azzal egészíti ki, hogy két díj legyen, a 
legmagasabb a mobilszolgáltatóknak, illetve a legmagasabb az internet szolgáltatóknak, mivel 
ez két külön kategória, mobilszolgáltatásból nagyobb bevételre lehet szert tenni, mint internet 
szolgáltatásból, ezért ezt a kettőt külön kell választani. 
 
Mivel kérdés nincs, javasolja, hogy fogadják el a Pénzügyi Bizottság javaslatát azzal a 
kiegészítéssel, hogy az internetszolgáltatóknak külön árat szabjanak meg ugyanezen logika 
alapján. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
106/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a víztorony tekintetében a mobilszolgáltatók és az internetszolgáltatók 
részére külön díjat állapít meg. Bérleti díjként annyi összeget határoz meg 
egységesen minden bérlő részére, amennyit a Vízmű Zrt. a legmagasabb 
összeget fizető internet illetve mobil szolgáltatótól beszedett. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3./ Árajánlat az Egyek, hrsz.: 0827/14, 0827/15 ingatlanok értékesítésére 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Településfejlesztési és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, hrsz.: 
0827/14, 0827/15 ingatlanok megvásárlásának szándékával értsen egyet, és keressék meg a 
legoptimálisabb utat az adásvétel lebonyolítására. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, 
hrsz.: 0827/14, 0827/15 ingatlanok megvásárlásának szándékával értsen egyet, és keressék 
meg a legoptimálisabb lehetőséget az adásvétel lebonyolítására. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Itt arról van szó, hogy az egyeki aszfaltkeverő üzem évek óta használaton kívül van, a 
tulajdonosok szeretnék értékesíteni. Azt gondolja, hogy ez egy nagy nyereség lenne az 
önkormányzat részére, ha meg tudná vásárolni. Ott helyet tudnának biztosítani a Szöghatár 
Kft-nek, a közmunkaprogramok bonyolításának, felmerült bizottsági ülésen, hogy a tűzoltók 
részére is lehetne egy telephely, illetve ő szeretne egy ebrendész telepet létrehozni a 
településen, és annak is szolgálhatna telephelyül. Most még nem a vásárlásról dönt a 
Képviselő-testület, hanem a szándékot fejezik ki. Az előterjesztésben kiment ártól egy 
lényegesen alacsonyabb árat is sikerült már a bizottság elé előterjeszteni. Kéri a Képviselő-
testülettől, hogy aki a szándékkal egyetért, az támogassa ezt az előterjesztést. Az egy 
forgalomképes telephely, elképzelhető, hogy pár év múlva szép nyereséggel tovább tudnak 
adni rajta, de az is elképzelhető, hogy olyan termelői tevékenységeket sikerül ott 
megtelepíteni, ami hosszú távon szép bevételhez juttatja az önkormányzatot. 
 
Antal László képviselő:  

A bizottsági ülésen még elhangzott, de a határozati javaslatba nem került bele, hogy 
vizsgáltassák meg, illetve nyilatkozzanak az eladók arról, hogy környezetvédelmi 
szempontból nem aggályos a telek. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Illetve per és tehermentes legyen. Most a Képviselő-testület bízza meg őt azzal, hogy 
készítsenek egy előterjesztést. Biztos, hogy egy része ennek hitel lesz, vagy az is lehet, hogy 
sikerül a tulajdonossal halasztott fizetésben megegyezni.  
 
Kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, azzal a kiegészítéssel, hogy a 
környezetvédelmi, illetve a környezetterhelési szempontokat is mindenképpen figyelembe kel 
venni, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
107/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, hrsz.: 0827/14, 0827/15 ingatlanok megvásárlásának 
szándékával egyetért. Meg kell keresni a legoptimálisabb lehetőséget az 
adásvétel lebonyolítására a környezetvédelmi és a környezetterhelési 
szempontok figyelembevételével.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4./ Egészségház felújítására megkötött vállalkozási szerződéshez kapcsolódó 
igényérvényesítés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Báthori 
Sándor igazságügy szakértő által készített szakvéleményt küldjék meg a Rózsaép Kft. részére, 
hogy pontonként válaszolják meg a felvetett problémákat. A napirendet ezt követően tárgyalja 
újra a Képviselő-testület. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Egyetért a bizottság javaslatával, kiegészítve azzal, hogy ennek a felszólító levélnek az 
összeállításával megbízná dr. Kovács Tibor ügyvédet.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Három évvel ezelőtt kb. ugyanezen a ponton álltak. Miért nem történt semmi ez idő alatt? Ő 
abban a hitben volt, hogy megkezdődött egy egyezségi tárgyalás a Rózsaép Kft-vel és 
valamennyi fizetési kötelezettséget be is vállalt. Ennek mi lett a sorsa? Kéri a Polgármestert, 
hogy egy adjon egy rövid tájékoztatást, mert itt az egészségház kivitelezésről van szó. Ez 
annak idejét a kampány részét képezte sok induló részéről, hogy ez rendbe lesz téve. Tehát ez 
a kampányrendelő sorsa, amiről azt kell tudni, hogy számtalan olyan önkormányzati 
intézkedés történt, ami elfogadott nem teljesített szolgáltatásokat, illetőleg jónak fogadott el 
hibás szolgáltatásokat.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az önkormányzat 2010 őszén, a ciklus elején el kezdett foglalkozni a 3 nagy beruházással. 
Megbízták Murvai Ferencet a Pénzügyi Bizottsági tagját, hogy térképezze fel, hogy a 
nagyberuházások kapcsán a pályázatban támogatott műszaki tartalomtól milyen eltérő módon, 
milyen hiányosságokkal valósultak meg ezek a pályázatok. Murvai Ferenc több oldalon 
keresztül részletezte, hogy a 3 beruházásnál milyen eltérések vannak. Ezt a Képviselő-testület 
tudomásul vette, de mivel a pereskedésnek van kockázata, megbíztak egy építésügyi 
igazságügyi szakértőt, Báthori Sándort mind a 3 beruházás feltérképezésével. Ő elkésztette a 
Rózsaép Kft-vel kapcsolatosan az egészségházzal kapcsolatos szakértői állásfoglalását, ami 
tavaly került a ki Képviselő-testület elé. Akkor azt mondták, hogy először zárják le az egyik 
bírósági ügyüket, mert ezzel a céggel kapcsolatban az önkormányzat már elindított egy pert, 
ami a kötbér igény érvényesítését célozta meg. Másodfokon született meg a döntés, peren 
belüli egyezség formájában, amit a Képviselő-testület is jóváhagyott. Kb. 2,5 millió forint 
körüli összeget fizet meg a Rózsaép Kft. az önkormányzatnak.   
 
Ezt mondták, hogy tárgyalják meg a másik témát ezzel a kivitelezővel kapcsolatban. Ez az a 
téma, hogy a kampány egészségháznak milyen hiányosságai vannak. Ügyvéd úr állásfoglalása 
azt a következtetést sugallja, hogy mivel a műszaki átadás-átvétel folyamán az önkormányzat 
és az általa megbízott a műszaki ellenőr semmiféle megjegyzést nem tett, mindenféle 
jogfenntartás nélkül elfogadta a teljesítést, leigazolták a teljesítést, ettől kezdve az 
önkormányzat nem hivatkozhat arra, hogy nem tudta. Kötbérigénnyel kapcsolatban kerültek 
eléjük olyan bírósági döntések, hogy ahol nincs jogfenntartó nyilatkozat, ott sorra bukták el a 
kötbérigény érvényesítési pereket az ügyfelek. Mivel a műszaki átadás-átvétel jogfenntartás 
nélkül megtörtént, olyan nyilvánvaló tételeket, amik ott átvételre kerültek, jótállás vagy 
garancia jegyében nem tud az önkormányzat eredményesen visszaperelni.  
 
Viszont Kovács Tibor ügyvéd állásfoglalására támaszkodva, amit a main napon küldött meg a 
másik két nagyberuházásra vonatkozóan elmondja, hogy az elmaradt tételeket, amik nem 
valósultak meg, azokat joggal peresítheti az önkormányzat 5 éven belül. Mivel 
átalányszerződés volt kötve, olyasmit nem perelhetnek, hogy ha pl. a megadott területű fal 
felhúzásához a beállított 500 tégla helyett csak 400 téglát épített be, ha a megadott területű 
falat felépítette. Azért perelhetik, ha a fal egésze vagy egy része hiányzik. Ilyen szempontból 
kell átfésülniük az összes perüket, és ahogy javasolja az óvoda és iskola vonatkozásában, azt 
javasolja a testületnek az egészségház vonatkozásában is. 
 
Javasolja, hogy adják át Kovács Tibor ügyvédnek ezt az ügymenetet. Akkor lesz nyugodt, ha ő 
mind a három ügyet átveszi. Sajnálatos, hogy Báthori Sándor nem készítette el a szakértői 
állásfoglalásokat az iskola és óvoda vonatkozásában.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Elfogadja a tájékoztatást. Nagyon lényeges, hogy az ellenfél oldalán a jogellenességet 
megállapíthatja a bíróság, viszont a kártérítésre azért nem számíthat az önkormányzat, mert 
pályázati pénzből valósult meg, és a pályázati feltételekkel ellentétesen történt a kivitelezés, 
tehát van egy potenciális visszafizetési kötelezettsége is az önkormányzatnak. De 
mindenképpen érvényesíteni kell a követelést akkor is, ha az önkormányzat ebből nem kap 
semmit, mert közpénzből történt a beruházás.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megkérdezi, Tóth Gábort, lett-e eredménye az egyesület által kezdeményezett eljárásnak? 
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Tóth Gábor Egyekért Egyesület Képviselője: 

A rendőrség nem állapított meg semmiféle bűncselekményt.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Három évvel ezelőtt pont azért mondta, hogy fölösleges rendőrségre menni, mert a rendőrség 
ezeket az ügyeket szinte zsinórban egyéb jogi útra tereli, mert nem rendelkezik a szükséges 
képzettséggel, személyi, technikai erőkkel. Ezért mondta azt sokszor, hogy a legelső lépésként 
próbálják meg modellezni az eseményeket, hogy mit tudnak bizonyítani mit nem, és ha van 
esélyük, akkor polgári úton kezdjék el a követeléseket érvényesíteni, ha nincs az egyezségre 
hajlandóság. Amikor a polgári ügy elér arra az útra, hogy bizonyítható egyes 
bűncselekménynek a törvényi tényállása, akkor a bírónak kötelező feljelentést tenni. Hatalmas 
vitákat folytattak le 2-3 évvel ezelőtt, és már akkor meg lehetett volna jó döntéseket hozni, 
meg lehetett volna úszni ezeket a pereket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Azt gondolja, hogy a Rózsaép Kft. esetében a kötbér ügyet eredményesen sikerült lezárni, az 
kb. 2,5 millió forint is több mint a semmi. Bízik benne, hogy a fölösleges körök futásától 
függetlenül előbb-utóbb célba érnek. 
 
Dr. Tóth Sándor szót kér. Javasolja, hogy adják meg részére a szót. Kéri, hogy aki a javaslattal 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:  
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
108/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az „Egészségház felújítására megkötött vállalkozási szerződéshez 
kapcsolódó igényérvényesítés” c. napirend kapcsán Dr. Tóth Sándor részére 
megadja a szót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Tóth Sándor: 

Megütötte a fülét, amit Dr. Hegyesi Kálmán képviselő mondott, hogy nem foglalkozik vele a 
rendőrség. A rendőrség, ha akar, nyomoz, ha nem akar, nem nyomoz. Emlékszik rá, hogy 
amikor Murvai Ferenc bizottsági tag ezeket az adatokat összeszedte a Polgármester azt 
mondta, hogy több millió forint sár van az egészségháznál, egyebekben egy kicsit túloz 
Murvai úr.  
 
A földbérleti szerződés esetében is, azóta már 6000 forinttal emelték az állami támogatást. Az 
sem, megy, mert nincs rá törvényes lehetőség. Nem érti, hogy miért nem megy. 
Meggyőződése, hogy a Polgármesternek az előző Polgármester felé hajlik a szíve.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Amikor nem szavazta meg, hogy a Dorogmai úttal kapcsolatban Szincsák Ferenc volt 
Polgármestert perbe vonják, azt nagyon alapos indokkal tette. A Képviselő-testület 
érvelésének az, az alapja, hogy a Polgármester által kiadott nyilatkozat semmisnek tekintendő, 
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és ezért pereljék a szállítmányozót, illetve annak a megbízóját. Az egyik oldalon semmisnek 
tekintik, a másik oldalon pedig azt mondják, hogy ennek ellenére beperlik őt is.  
 
A földterületre van érvényes bérleti szerződés, ami 2014. október 1-el jár le, és ha letelik a 
szerződés megválnak egymástól békésen. Neki az a célja, hogy ezeket a földterületeket az 
önkormányzatnak vissza kell vennie, és a 72 hektár önkormányzati tulajdonban lévő földet a 
Szöghatár Nonprofit Kft. művelje, a földtámogatás, a földek haszna az önkormányzatot 
illesse.  
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság 
javaslatával egyetért kiegészítve azzal, hogy az ügyet adják át Dr. Kovács Tibor részére, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
109/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Báthori Sándor igazságügyi szakértő által készített szakvéleményt 
küldjék meg a Rózsaép Kft. részére, hogy pontonként válaszolják meg a 
felvetett problémákat. A napirendet ezt követően tárgyalja újra a Képviselő-
testület.  
 
Az ügyet adják át Dr. Kovács Tibor József (4026 Debrecen, Darabos u. 37.) 
részére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

5./ DOLINA Kft. akadályközlése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá, 
hogy a kazánprogram által kiírt 2013. március 30. napra szóló teljesítési határidőt a DOLINA 
Kft. által közölt nem várt akadályok miatt 2013. április 19-re módosítsák. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az említett közmunkaprogramok egyike egy biomassza és megújuló energiaforrást hasznosító 
közmunkaprogram, melynek keretében 4,5 millió forintért tudtak vásárolni egy 100 kW-os 
kazánt, amit a DOLINA Kft-től rendelt meg az önkormányzat. Ez a kazán alkalmas lesz 
pellettel, farönkkel, és nád bálával történő fűtésre. A Kft. március 30-i szállítási határidőt 
vállalt a kazánra, de közli az önkormányzattal, hogy nem várt akadályokba ütközött, és e miatt 
csak később tudja a szállítást teljesíteni. 
 
Azért gondolja, hogy ebből a pályázat során nem lesz gond, mert a Belügyminisztérium által 
javasolt a cégek közül választották ki a DOLINA Kft-ét. Ez a cég jelezte a 
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Belügyminisztérium felé is a késedelem okát, az önkormányzatnak elszámolási problémája e 
miatt nem adódhat. 
 
Javasolja, hogy a határidő módosításához járuljanak hozzá, úgy ahogy a Pénzügyi Bizottság 
javasolta. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
110/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hozzájárul a kazánprogram által kiírt 2013. március 30. napra szóló teljesítési 
határidőt a DOLINA Kft. által közölt nem várt akadályok miatt 2013. április 
19-re módosítsák. 
 
Határidő: 2013. április 19. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 
6./ Újpest Önkormányzatának kérelme tanulók utáni hozzájárulás megfizetésére 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Újpest 
Önkormányzatának tanulók utáni hozzájárulás megfizetésére irányuló kérelmét forráshiány 
miatt ne támogassa. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az Újpesti Önkormányzatnak azt kéri, hogy az ott középiskolába járó tanulók után, az ő 
állandó lakóhelyük szerinti önkormányzat fizessen támogatást az ő középiskolájuk működési 
kiadásainak a fedezetére. Nem tudja, hogy a főváros egyik jól prosperáló kerülete mit akar egy 
többszörösen hátrányos helyzetű településtől. Ő támogatja, amit a Pénzügyi Bizottság javasol. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
111/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Újpest Önkormányzatának (1041 Budapest, István út 14.) tanulók utáni 
hozzájárulás megfizetésére irányuló kérelmét forráshiány miatt nem tudja 
támogatni. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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7./ Major Imre földbérlet iránti kérelme 
8./ Egyek 703. hrsz-ú területről döntés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Major Imre 
4069 Egyek, Domb u. 12. szám alatti lakos kérelmében foglaltakat támogassa, és az Egyek, 
703 helyrajzi számú kivett beépítetlen terület kb. 3600 m2-es részét határozatlan időre 
térítésmentesen adja használatba. Javasolja a bizottság, hogy a használatba adási szerződést 30 
napos határidővel bármelyik fél felmondhassa. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Molnár 
Ignác 4069 Egyek, Tisza út 38. szám alatti lakos részére az Egyek, 703 hrsz.-ú belterületi 
ingatlant határozatlan időre térítésmentesen adja használatba a Képviselő-testület. Javasolja a 
bizottság, hogy a használatba adási szerződést 30 napos határidővel bármelyik fél 
felmondhassa. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ismerteti, hogy mely önkormányzati területről van szó. Azt gondolja, hogy az jó, hogy ha nem 
a közmunkásoknak kell ott a zöld területet karbantartani, és ott rendezett viszonyok alakulnak 
ki.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A két területet illetően külön kellene szavazni, illetve a Major Imre esetében először a 
módosító javaslatot, hogy térítésmentesen adja oda az önkormányzat, majd az eredeti 
javaslatot is szavaztatni kellene, mert abban bérleti díj szerepel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
hogy bérleti díj nélkül adják oda, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
112/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Major Imre 4069 Egyek, Domb u. 12. szám alatti lakos kérelmében 
foglaltakat támogatja, és az Egyek, 703 helyrajzi számú kivett beépítetlen 
terület kb. 3600 m2-es részét határozatlan időre térítésmentesen a használatába 
adja. 
 
A használatba adási szerződésbe kerüljön bele, hogy a szerződést 30 napos 
határidővel bármelyik fél felmondhatja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki az eredeti javaslattal ért egyet, hogy számítsanak fel bérleti díjat, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 0 nem szavazattal és 7 tartózkodással szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Molnár Ignác részére továbbra is ingyen és bérmentesen 
adják oda a területet művelésre, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
113/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Molnár Ignác 4069 Egyek, Tisza út 38. szám alatti lakos részére az 
Egyek, 703 hrsz.-ú belterületi ingatlant határozatlan időre térítésmentesen a 
használatába adja.  
 
A használatba adási szerződésbe kerüljön bele, hogy a szerződést 30 napos 
határidővel bármelyik fél felmondhatja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

9./ Szabó János lakás vásárlási kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Ohat ÁG 
12/5. számú lakás másik felét is vásárolják meg 50.000 Ft összegért, és Szabó János részére 
kínálják fel a lehetőséget, hogy bérlőként maradjon a lakásban. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Itt egy Ohati sorházban lévő ingatlanról van szó, aminek az ½ tulajdonrésze az 
önkormányzathoz került, és most ezt a tulajdonrészt szeretnék az önkormányzattól 
megvásárolni. Az a javaslat, hogy ne adják el, hanem tegyen az önkormányzat vételi ajánlatot 
az ingatlan másik felére. Ezt a javaslatot a Pénzügyi Bizottság részéről jónak tartja. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Tegnap a bizottsági ülésen nem állt rendelkezésre a tulajdoni lap. Ez egy sorház, és abból egy 
lakrész az önkormányzaté, vagyis annak a fele. Az egész ingatlant tekintve, több tulajdonosa 
van. Annak még utána kell nézni, hogy pontosan melyik lakrészről van szó, de ő is úgy 
gondolja, hogy támogatható a Pénzügyi Bizottság javaslata, hiszen egyre gyakrabban 
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előfordul, hogy az ohati ingatlanok lakhatatlan állapotba kerülnek, és átmeneti időre ebben az 
önkormányzat tudna segíteni az ottani lakosoknak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
114/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Ohat ÁG 12/5. számú lakás másik felét is meg kívánja vásárolni 
50.000 Ft összegért, és Szabó János részére felkínálja a lehetőséget, hogy 
bérlőként maradjon a lakásban. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
10./ Csáki Gyula ingatlan megvételre való felajánlása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy amennyiben 
Csáki Gyula az ingatlan eladási szándékát továbbra is fenntartja, kérjék meg, hogy jelölje meg 
az ingatlan eladási árát. 
 
Azon, hogy továbbra is fenntartja az ingatlan eladási szándékát, azt kell érteni, hogy 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző a szokásos módon felkínálja a részére, a részletfizetési 
lehetőséget, és ha ezt nem vállalja, illetve ezen felül továbbra is el akarja adni, akkor ő 
mondjon egy eladási árat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
115/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy amennyiben Csáki Gyula (4031 Debrecen, István u. 85. 2. em. 7.) az 
ingatlan eladási szándékát továbbra is fenntartja, kérjék meg, hogy jelölje meg 
az ingatlan eladási árát. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. MÁRCIUS 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

37/41 
 

 
11./ Javaslat a talajterhelési díjjal kapcsolatban 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a talajterhelési díjról 
szóló rendelet felülvizsgálatát az április havi ülésen. Nézzék meg, hogy a díjfizetési 
kedvezményekre milyen lehetőségek vannak. Amennyiben lehetséges, a 70. életévén felüli 
személyek kedvezményét a 90 %-os díjfizetési kedvezményt azok is kapják meg, akik a 2012. 
évben rákötöttek a szennyvízhálózatra.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ez egy bizottsági kezdeményezése volt tegnap. A talajterhelési díjról való rendelkezést a helyi 
rendelet szabályozza. Jelenleg nem tudja, hogy ennek a kezdeményezésnek utat tudnak-e 
engedni a jogszabályra tekintettel. Megvizsgálja, és az áprilisi ülésre, vagy ha lesz egy 
rendkívüli ülés, akkor megpróbálja beiktatni és arra vonatkozóan egy rendelet tervezetet 
kidolgozni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a legközelebbi testületi ülésen térjenek vissza erre a 
napirendi pontra, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
116/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
a talajterhelési díjról szóló rendeletet felülvizsgálja az április havi ülésén.  
 
Meg kell nézni, hogy a díjfizetési kedvezményekre milyen lehetőségek vannak. 
Amennyiben lehetséges, a 70. életévén felüli személyek kedvezményét a 90 %-os 
díjfizetési kedvezményt azok is kapják meg, akik a 2012. évben rákötöttek a 
szennyvízhálózatra.  
 
Határidő: 2013. április 25. 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
 

12./ Gépjárművásárlásról döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Igaz, hogy a Képviselő-testület megbízta azzal, hogy ha úgy kívánja a helyzet, egyedül 
eldöntheti, hogy milyen járművet és honnan vegyék meg. Szerzett is be egy pár árajánlatot. A 
Pénzügyi Bizottság ülésén sikerült is egy Toyota Dina kisteherautót kiválasztani. Ez is a 
közmunkaprogramból finanszírozható, és az árajánlat alapján pont beleférne a költségbe, de 
augusztus elején érkezne ide a jármű. Ezért, most nincs a Képviselő-testület döntéshelyzetben. 
Próbálnak egy másik alternatív járművet beszerezni, ami a piacon megvásárolható, és a 
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pályázatban támogatott feltételeknek megfelel a megszabott határhatáridőn belül. Kéri, hogy 
ezt egy tájékoztatásnak vegye a Képviselő-testület.  
 
Kéri, hogy a gépjárművásárlással kapcsolatos tájékoztatást tudomásul veszi, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
117/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Polgármester gépjárművásárlással kapcsolatos tájékoztatását tudomásul 
veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

13./ Közúthasználat feltételeiről szóló megállapodás jóváhagyása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elviekben támogatja a közúthasználat feltételeiről 
szóló megállapodást. Javasolja, hogy a végső döntést a Képviselő-testület hozza meg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A szerződést szintén Dr. Kovács Tibor készített elő. Mellékelte, hogy milyen törvényi 
vonatkozása van egy ilyen szerződésnek. Van egy pár hely, ami üresen van hagyva. Csepreginé 
Kocsis Nóra jegyző kérdezte, hogy milyen bankgaranciát kér az önkormányzat azért, hogy a 
kátyúzás helyreálljon. Javasolja, hogy kérjenek 3 millió forint bankgaranciát, illetve ha a 
helyreállítás nem történik meg határidőre, akkor napi 15 ezer forint kötbért.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A tegnapi bizottsági ülésre érkezett meg ez a megállapodás tervezet Dr. Kovács Tibor ügyvéd 
részéről. Úgy gondolja, hogy ügyvéd úr ezt az ügyet kellő körültekintéssel körbe járta, van 
azonban egy pár kérdés, amiben dönteni szükséges. Polgármester úr a kötbérre és a 
bankgaranciára tett javaslatot. 
 
Van egy úgynevezett meghiúsulási kötbér, amikor 30 napon túli késedelembe esik a kijavítás. 
Ugyanakkor a szerződés 3. és 4. pontjában vannak még eldöntendő kérdések, és ebben a 
témában Bagi Zoltán útfelügyelővel vette fel a kapcsolatot. 
 
A 3. pontot jelenleg nem tudják kiegészíteni, miszerint azt az időtartamot mondja meg, hogy 
mikortól meddig lesz a szállítás megvalósítva. Azt eldöntheti a Képviselő-testület, hogy hány 
órai kezdettel, és meddig végezheti a szállítási feladatokat. Eldöntendő kérdés, amire Bagi úrtól 
kapott javaslatot, a járművek sebessége. Itt 50 km/órát javasol bel- és külterületen is. Ezen az 
útvonalon 10 darab jármű áthaladását javasolj óránként a KRESZ szabályainak betartásával, és 
maximum 40 tonna összterhelésig. 
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Polgármester úr javasolta a15.000 Ft/nap kötbért, a 3 millió Ft bank garanciát, és a meghiúsulási 
kötbérre kérne egy összeget 30 napon túli késedelem esetére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A meghiúsulási kötbér összegének 300.000 Ft-ot javasol megállapítani. 
 
Antal László képviselő:  

A szállítást reggel 7 órától este 20 óráig javasolja. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Annyit kér, hogy a megállapodásban mindenütt úgy szerepeljen, hogy az önkormányzat helyi 
közút tulajdonosa nem pedig a kezelője. Ezt majd ügyvéd úrral is egyezteti. Azt pedig, hogy 
melyik naptól melyik napig történjen a szállítás, azt szerinte majd a Polgármester jóváhagyhatná. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:   

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki az elhangzott módosításokkal elfogadja a 
megállapodást, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
118/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
a közúthasználat feltételeiről szóló megállapodást elfogadja az alábbi 
kiegészítésekkel: 
 

- Az úthasználótól 3 millió forint bankgaranciát kér az önkormányzat  
- Amennyiben a helyreállítás nem történik meg határidőre, akkor napi 15 

ezer forint kötbért fizessen az úthasználó 
- Meghiúsulási kötbér összegeként 300.000 Ft állapít meg az 

önkormányzat  
- A járművek 50 km/óra sebességgel haladhatnak bel- és külterületen 

egyaránt 
- Az útvonalon 10 darab jármű haladhat át óránként a KRESZ 

szabályainak betartásával maximum 40 tonna összterhelésig 
- A szállítás reggel 700 órától este 2000 óráig végezhető 
- A megállapodásban Egyek Nagyközség Önkormányzata a helyi közutak 

tulajdonosaként szerepeljen 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

14./ Ságvári Endre utca lakosainak kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Ságvári Endre utca lakosainak kérelmét az ülése előtt kapta meg a Képviselő-testület. A 
Ságvári Endre utca polgárai ezúton szeretnének csatlakozni a Petőfi utcai lakótársak 
beadványához, hogy az utcájuk helyenként katasztrofális útviszonyainak orvoslásaként folyó 
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évben esedékes újtelepi csapadékvíz-elvezető rendszer munkálataival egy időben az 
önkormányzat által vásárolt zúzott betontörmelékből való útalap építés is megvalósulásra 
kerüljön. Úgy gondolja, hogy ez támogatható. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a támogatja a 
kérelmet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
119/2013. (III.28.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja a Ságvári utca lakóinak útstabilizálásra vonatkozó 2404/2013. 
iktatószámú beadványát. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

15./ Egyeki önkormányzat tűzoltóság kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ez a kérelem nincs a Képviselő-testület előtt. Már említette, hogy az önkormányzat beadta a vis 
maior támogatási igényét a március 15-i események miatt, és a katasztrófavédelemtől jöttek 
ellenőrizni az beadott adatok valódiságát. Tűzoltóparancsnok úr kéri, hogy az önkormányzat a 
részükre megszabott finanszírozási összeget lehetőleg egy összegben előre adja oda, hogy ha 
bármiféle finanszírozási problémájuk lenne, akkor ezt meg tudják oldani. 
 
Javasolja, hogy ha bármiféle finanszírozási zavar lépne fel a tűzoltóságnál, akkor a Képviselő-
testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy az éves finanszírozásuk terhére adhat nekik előleget 
akár az éves finanszírozásuk mértékének 100%-áig. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
120/2013. (III.28.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
felhatalmazza a Polgármestert, hogy ha az Egyek Önkormányzati Tűzoltóságnál 
finanszírozási zavar lép fel, az éves finanszírozásuk terhére adjon előleget akár 
az éves finanszírozásuk mértékének 100%-áig. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 18:20 
órakor bezárta. 
 

K. m. f. 
 
 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 
 
 
 
 

______________________ 
Antal László 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Hajduné Holló Katalin 
Jegyzőkönyv hitelesítő 

 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 


